
Or.RG.0012.4.8.2016 

Protokół nr 8 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

z dnia 7.06.2016r 

      Spotkanie z przedstawicielami Spółki Eksploatator 

      Marek Palusiński – Prezes Zarządu 

      Władysław Sobieniak - Członek Zarządu 

      Małgorzta Patelczyk – Główna księgowa 

 

1. Rozliczenie inwestycji budowa kanalizacji sanitarnej Radunica- Rokitnica 

- projekt realizowany od 2014r do 2016r( łącznie z budową kanalizacji sanitarnej na 

osiedlu Zorza w Straszynie ) 

- wartość inwestycji 13,5 mln zł 

- dofinansowanie 6 mln zł 

Aby uzyskać efekt ekologiczny do końca czerwca należy podłączyć 120 osób. Na dzień 

dzisiejszy jest 70 osób. 

Radny J.Pawul: Co się stanie gdy nie osiągniemy efektu ekologicznego? 

Prezes M. Palusiński: Nie dostaniemy dotacji na całą inwestycję w wysokości ok. 6 mln 

zł.  

Radna M.Osowska: Jakie są powody niepodłączanie się do kanalizacji skoro mieszkańcy 

od lat zabiegali o jej budowę? 

W. Sobieniak : Nie wiadomo, mieszkańcy posiadają szamba więc ze względów 

ekonomicznych powinni dokonać podłączenia do kanalizacji. 

Radna M.Osowska: Należy sprawdzić czy mieszkańcy posiadają faktury na wywóz 

nieczystości. 

2. Omówienie sprawozdania finansowego przez główną księgową spółki Eksploatator Panią 

Małgorzatę Patelczyk. 



- bilans ( załącznik nr 1) 

- rachunek zysków i strat ( załącznik nr 2 ) 

- zestawienie zmian w kapitale własnym ( załącznik nr 3 ) 

- rachunek przepływów pieniężnych ( załącznik nr 4 ) 

- Opinia biegłego  rewidenta ( załącznik nr 5 ) 

Spółka musi dokonać inwentaryzacji majątku, założyć kartę środka trwałego dla każdego 

składnika majątku oraz dokonać jego aktualnej wyceny. Wiąże się to oczywiście                         

z kosztami. Znaleziony przez spółkę rzeczoznawca majątkowy wycenił swoja pracę na 

160.000 zł netto. Cena jest zbyt wysoka więc spółka będzie szukała innego rzeczoznawcy.  

24% należności za wodę i ścieki mogą być niezapłacone przez odbiorców. Należności za 

ostatnie 6 miesięcy są od 146 odbiorców. 192 sprawy skierowane do sądu. 

W. Sobieniak : Do końca roku będzie założonych 16 wodomierzy na wejściu do 

miejscowości. 

Koszt wody z naszych ujęć to 2,52 zł. W 2015 r wyprodukowano 1 181 000 m3 uzdatnionej 

wody. Dla porównania w 2014 r wyprodukowano 1 136 000 m3. W 2015r zakupiono 

342 000 m3 wody. 

Prezes M. Palusiński: Należy rozbudować ujęcie wody w Rotmance oraz wybudować 

ujęcie wody w Rekcinie ( wiąże się to z rozbudową sieci wodociągowej na odcinku ok 20 

km) 

3. Przegrana sprawa w sądzie z wykonawcą kanalizacji w miejscowości Żukczyn. Sąd      

nakazał zapłacić zaległą kwotę 1 050 000 zł oraz 60.000 zł kosztów sadowych i 250.000 zł 

odsetek. 

Komisja wnosi o niezwłoczne przesłanie treści uzasadnienia do wyroku 

4. Radny M. Wysocki : Kiedy będzie budowana kanalizacji Bystra wieś i Lędowo ? 

Prezes M. Palusiński : Po wakacjach Eksploatator przedstawi nowy plan inwestycyjny 

spółki 

Radny M. Wysocki : Moje pytanie dotyczy pkt. zlewnego w Bystrej. Dlaczego jedna osoba 

wozi do pkt. a ok.8 osób nie może ? 



Prezes M. Palusiński  Zlewnia w Bystrej jest zamknięta. Osoba zlewająca zbyt gwałtownie 

zrzucała ścieki do pkt. zlewnego co powodowało awarię elektryczną ( bezpieczniki ) 

Przewodniczący zakończył posiedzenie komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli  

1 Jan Pawul..................................................... 

2. Marek Kowalski.......................................... 

3. Danuta Czerwińska..................................... 

4. Małgorzata Osowska.................................. 

5. Maciej Wysocki........................................... 

6. Ewa Romik................................................... 

7. Józef Szramuk.............................................. 

8. Krzysztof Paśko............................................ 

 

 

 

 

 


